

Android Developer

Android 开发工程师

Location: Beijing

工作地点：北京

Starting date: ASAP

到岗时间：尽快

ABOUT THE COMPANY 公司简介

The company is one of the largest telecommunications operators in the world, with diversified operations in more than 50 countries. It is not only well-known in Europe, its subsidiaries can provide all kinds of modern communication services for the community. With the opening up of the international and domestic communication markets, the company has undergone internal restructuring and placed greater emphasis on the purpose of market orientation and customer service.

该公司是世界上一家大型的通信运营公司，目前已在五十多个国家发展了多种业务。它不仅在欧洲知名，其所属子公司更可为社会各界提供各种现代化的通信服务。随着国际、国内通信市场的开放，公司进行了内部改组，更加强调面向市场和为客户服务的宗旨。

Responsibilities 工作职责：

- Design and build high-quality Android applications
负责设计与开发高质量的 Android 应用
- Collaborate with multi-national teams to define, design, and ship new features
与多国的团队成员合作，一起定义、设计和发布新功能
- Unit-test code for robustness, including edge cases, usability, and general reliability
实现单元测试代码，来确保应用代码的可靠性
- Work on bug fixing and improving application performance
负责修复应用缺陷和提高应用性能
- Continuously discover, evaluate, and implement new technologies to maximize development efficiency
持续学习和应用新技术，以最大限度地提高开发效率
- Continuously improve the user experience of the application
持续改进应用的用户体验

With over 10 years of experience, CCI FRANCE CHINE Recruitment Department supports companies in their recruitment needs and helps candidates find a professional opportunity across China.

To access more job offers, consult ccifc.org

- Continuously improve the architecture of the application
持续改进应用的软件架构

Requirements and skills 任职资格:

- BS/MS degree in Computer Science, Engineering, or a related subject
本科及以上学历，计算机软件相关专业
- 2+ years of experience as an Android developer
具有2年以上 Android 开发经验
- Experience with Kotlin and Coroutines in production
熟练掌握 Kotlin 编程，深入了解 Kotlin 协程，能够完全使用 Kotlin 进行 Android 应用开发
- Experience with modern Android development techniques, Room, WorkManager, Hilt, Navigation, etc.
熟悉现代 Android 开发技术，Room，WorkManager，Hilt，Navigation 等
- Experience with Git in production
熟练使用 Git
- Experience dealing with Android fragmentation issues and supporting previous Android versions
具有处理 Android 平台碎片问题和支持以前的 Android 版本的经验，了解 Android 平台最新特性
- Solid understanding of the basic principles of software design, knowledge of common design patterns, knowledge of Android application architecture design
深入了解面软件设计的基本原则，熟悉常用的设计模式，熟悉 Android 应用架构设计
- Experience with Jetpack Compose
熟悉 Jetpack Compose
- Experience with Scrum
熟悉 Scrum
- Experience with Android local unit tests and connected Android tests
了解 Android local unit test 和 connected Android test
- Strong communication skills, able to communicate both written and verbally in English with colleagues in other countries independently. French will be a plus.
具备较强的沟通能力，能够独立使用英语以书面和口头的方式和其他国家的同事沟通。有法语沟通能力更佳。

Nice to have 具备以下条件者优先:

- Experience with continuous integration in GitLab
具有 GitLab 持续集成经验
- Experience with writing Gradle plugins
能够编写 Gradle 插件
- Experience with maintaining or contributing to open-source projects

With over 10 years of experience, CCI FRANCE CHINE Recruitment Department supports companies in their recruitment needs and helps candidates find a professional opportunity across China.

To access more job offers, consult ccifc.org

- 具有有维护或贡献开源项目的经验
- Experience with reporting bugs to AOSP
曾经向 AOSP 报告问题
- Experience with large-scale rewrites or refactorings
具有大规模重写或重构的经验

APPLICATION:

Please send your resume to: bj-hr@ccifc.org

With over 10 years of experience, CCI FRANCE CHINE Recruitment Department supports companies in their recruitment needs and helps candidates find a professional opportunity across China.

To access more job offers, consult ccifc.org